
 

Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Hlivištia,  

konaného dňa 28. 09. 2022 
 

Prítomní:   Mgr. Miroslav Džuba - starosta obce 

                  Peter Buksár, , Juraj Kica, Eduard Olexa, Gabriel  Ovsaník - poslanci 

                  Anna Suraničová - zamestnankyňa obce 

  Agáta Mižáková - hlavná kontrolórka obce  

Ospravedlnená:   Anna Červenaková - poslankyňa 

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola prijatých uznesení 

4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2021 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za I. polrok 2022 

6. Návrh VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach 

7. Rozpočtové opatrenie 

8. Diaľnica na ZEMPLÍN 

9. Rôzne  

10. Diskusia a záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Miroslav Džuba, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní 4 poslanci a zasadnutie je uznášania 

schopné.  

Poslankyňa p. Anna Červenaková sa ospravedlnila z dôvodu pracovných povinnosti. 

Starosta prítomným predložil na schválenie návrh programu dnešného zasadnutia. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 Neprítomná: 1 Anna Červenaková 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol návrh  programu schválený 4 hlasmi. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku Annu Suraničovú, pracovníčku obecného úradu a za 

overovateľov zápisnice poslancov Petra Buksára a Eduarda Olexu. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 Neprítomná: 1 Anna Červenaková 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice schválené 4 hlasmi. 

 

K bodu 3. Kontrola prijatých uznesení  

Starosta prítomných oboznámil s plnením uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí. 

 

K bodu 4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2021  
Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2021 predložil starosta obce. 

Obecné  zastupiteľstvo berie na vedomie Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za 

rok 2021.  
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K bodu 5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 1. polrok 2022  
Kontrolórka obce predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce                       

za 1. polrok 2022 tak, ako je to uvedené v prílohe č. 1 k tejto zápisnici. 

Obecné  zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2022. 

 

K bodu 6. Schválenie VZN  č. 1/2022 o určení výšky príspevku v školách a školských 

zariadeniach 

Starosta obce predložil Návrh VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku v školách a školských 

zariadeniach, kde dochádza k zmene na 3. finančné pásmo. Návrh VZN tvorí prílohu č. 2 k tejto 

zápisnici. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 Neprítomná: 1 Anna Červenaková 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol predložený návrh VZN č. 1/2022 

o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach schválený 4 hlasmi. 

 

K bodu 7. Rozpočtové opatrenie  

Pracovníčka obecného úradu predložila:  

Rozpočtové opatrenie č. 3 presun medzi položkami vo výške 2 882,- € v rámci schváleného 

rozpočtu, kde sa nemení výška príjmov ani výdavkov a Rozpočtové opatrenie č.4 navýšenie 

rozpočtu o výšku dotácií, poplatkov a výnosu dane z príjmov vo výške 17 479,-. Rozpočtové 

opatrenia sú prílohou č. 3 a 4 k tejto zápisnici  

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 Neprítomná: 1 Anna Červenaková 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania boli rozpočtové opatrenia č. 3 a 4 

schválené 4 hlasmi. 

 

K bodu 8. Diaľnica na Zemplín 

Starosta obce predložil návrh na vstup obce Hlivištia do Občianskeho združenia Diaľnica na 

ZEMPLÍN, kde predniesol ciele tohto združenia a jeho účel. 

Hlasovanie:  

Za: 4 Peter Buksár, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 Neprítomná: 1 Anna Červenaková 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol vstup do OZ Diaľnica na ZEMPLÍN 

schválený 4 hlasmi. 

 

K bodu 9.  Rôzne 

 

9.1. SMS Hlásnik 

Starosta prítomných informoval o zavedení služby SMS hlásnik fy Dobrá obec, kde na stránke 

obce www.obechlivistia.sk sa dá prihlásiť k odberu SMS správ. Ku dnešnému dňu je 

prihlásených 9 osôb.   

 

9.2. Príprava návrhu VZN o miestnych poplatkoch 

Starosta obce informoval poslancov k príprave návrhu VZN o miestnych poplatkoch, kde 

informoval podrobne o potrebe zaviesť poplatok za prenájom priestorov v KD, kde je 

umiestnený chladiarenský box, ako aj o ostatných poplatkoch, ktoré bude potrebné prijať. 

Zároveň podal informáciu o výške poplatkoch, ktoré sú v susedných obciach a porovnal ich 

s poplatkami v našej obci.  
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Následne informoval o situácií na miestnom cintoríne, kde dochádza k svojvoľnému 

zneužívaniu platného VZN o pohrebníctve. Poukázal na to, že niektoré okolité obce majú 

prístup na cintorín cez vchody obmedzené len na malú bránku a požiadal poslancov, aby si 

pripravili k uvedenej situácií návrhy.  

 

9.3. Altánok „Valalský les“ 

Starosta obce informoval poslancov o ukončení výstavby altánku a smerových tabúľ 

k miestnym studničkám. Urobil rekapituláciu finančných nákladov na uvedený altánok vo 

výške 1 380,- €. V uvedenej sume je zahrnutý aj materiál zakúpený na opravu a výmenu 

prístrešku pri potravinách Hana. 

 

9.4. Cintorín 

Starosta obce podal informáciu o vykonaní maľby v dome smútku na miestnom cintoríne, ako 

aj zakúpení záclon a to všetko v celkovej výške 665,- €.  

Zároveň oboznámil obecné zastupiteľstvo, že bude potrebné vykonať opravu oplotenia, kde 

dochádza k rozpadu drevenej časti oplotenia. 

 

9.5. Verejné osvetlenie 

Starosta obce podal informáciu k zakúpeniu solárneho osvetlenia, ktoré chce obec použiť na 

skúšku a v prípade kladného výsledku sa uvedené osvetlenie bude postupne doplňovať. Taktiež 

bol požiadaný poslanec Peter Buksár k podaniu informácie o zakúpení nových úsporných LED 

žiariviek do verejného osvetlenia. 

 

9.6. Úcta k starším 

Bola podaná informácia o príprave Úcty k starším na deň 16. 10. 2022 o 14.00 hod. v kultúrnom 

dome, zároveň bola podaná informácia k programu, aký sa pripravuje na akciu, ako aj priebeh 

celej akcie. 

 

K bodu 10.  Diskusia a záver 
V diskusii vystúpil poslanec p. Gabriel Ovsaník s pripomienkou opravy okapovej rúry na 

budove bývalej drobnej prevádzkarne, kde je obchod a s pripomienkou naplnenia požiarnej 

nádrže vodou v letnom období. 

 

Na záver sa starosta prítomným poďakoval za ich účasť na dnešnom zasadnutí 

 

Zapísala: Anna Suraničová 

 

 

 

 

Mgr. Miroslav Džuba 

                                                                                                      starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Peter Buksár    .................................... 

  

Eduard Olexa    ...................................  


